
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ 2ης ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ Δ.Σ. ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ 
Αθήνα,   7/2/2025 

 

Συμμετείχαν : οι κ.κ. Δ. Δαούσης , Α. Φανουριάκης, Δ. Ζησόπουλος, η κα Π. Κωνσταντοπούλου  
η κα Ε. Τριανταφυλλίδου μέσω zoom 
 

1. Επικύρωση πρακτικών 1ης συνεδρίασης 

2. Ενημέρωση για την τρέχουσα οικονομική κατάσταση 

3. Εκπαιδευτικές Δραστηριότητες ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ 2025:  

Α. Εαρινές Ημέρες Ρευματολογίας – Αρχαία Ολυμπία, 23-25 Μαΐου 2025: η διοργάνωση ανατέθηκε 

στην Eventure, η Εταιρεία αυτή βοήθησε τεχνολογικά στην σημερινή παρουσίαση στους 

Εκπροσώπους των Φαρμακευτικών Εταιρειών. Σχετικά με το Επιστημονικό Πρόγραμμα οι προτάσεις 

για τη θεματολογία αναμένονται από τη Συμβουλευτική Ομάδα η οποία ήδη συνεδρίασε στις 

24/01/2025 με επικεφαλής τον Πρόεδρο, για την κατανομή των επιστημονικών πεδίων στα Μέλη της 

αντίστοιχα. Μέχρι τέλη Φεβρουαρίου θα υπάρξει ένα αρχικό (draft) πρόγραμμα. Επίσης 

αποφασίστηκε να σταλεί πρόσκληση για συμμετοχή μελών μέσω ΕΡΕ (λόγω διοργάνωσης ως 

περιφερειακή εκδήλωση)  

Β. Μετεκπαιδευτικά Μαθήματα Ρευματολογίας 26η Σειρά – Θεσσαλονίκη, 27-30 Νοεμβρίου 2025, 

Makedonia Palace . Αποφασίστηκε να επιτραπεί η πραγματοποίηση  Δορυφορικών Διαλέξεων και 

Συμποσίων στα ΜΜΡ -26η Σειρά-. 

4. Ιδιαίτερα θετική η αποτίμηση της εκδήλωσης για την παρουσίαση των δράσεων ΕΡΕ και MJR στους 

Εκπροσώπους των Φαρμακευτικών Εταιρειών, η οποία έλαβε χώρα σήμερα 11.30-13.00 στα γραφεία 

μας. Η συμμετοχή από τις Φαρμακευτικές Εταιρείες ήταν μεγάλη. Εντός του Μαρτίου θα έχουν 

συγκεντρωθεί οι προτάσεις των Εταιρειών σχετικά με τρόπους υποστήριξης της ενημερωτικής 

καμπάνιας, θα συζητηθούν από το Δ.Σ., ώστε ν’ αποφασιστεί πόσες απ’ αυτές είναι υλοποιήσιμες. 

5. Συζητήθηκε η επανενεργοποίηση Ομάδων Εργασίας και τέθηκαν σκέψεις για δημιουργία 

πολυκεντρικών αρχείων ασθενών υπό την αιγίδα της ΕΡΕ, όπως η πρόταση που εστάλη από τον κ. Ν. 

Κούγκα για τη δημιουργία ενός Πανελλήνιου Μητρώου Καταγραφής ασθενών με νόσο Αδαμαντιάδη- 

Behcet.  (το δεύτερο αρχείο μετά το αρχείο των Ανοσοθεραπειών). Έγιναν συζητήσεις περί ρύθμισης 

θεσμικού πλαισίου λειτουργίας πολυκεντρικών αρχείων ΕΡΕ. Οι τελικές αποφάσεις θα ληφθούν στην 

επόμενη συνεδρίαση.  

6. Εγκρίθηκε το κείμενο για την 1η Εγκύκλιο ΔΣ_2025-2026 και αποφασίστηκε η αποστολή σε όλα τα 

Μέλη της ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ 

7. Τέθηκαν προτάσεις-σκέψεις για ενοικίαση της αίθουσας Γεν. Συνελεύσεων της ΕΡΕ (είτε για 

εκδηλώσεις Φαρμακευτικών Εταιρειών ως έχει, είτε ως μεμονωμένο διαμέρισμα κατάλληλα 

διαμορφωμένο). Για τη σκέψη του διαχωρισμού του χώρου και της αναδιαμόρφωσης/ ανακαίνισης 



αυτού, ώστε να ενοικιαστεί ως ανεξάρτητο διαμέρισμα, θα ζητηθεί η γνώμη αρχιτέκτονα/μηχανικού, 

ως προς το κόστος 

8. Σχετικά με την πρόταση του Προέδρου για επαναφορά στα Τακτικά μέλη «Τιμής ένεκεν»   κάποιων 

Μελών που είχαν διαγραφεί, λόγω μη τακτοποίησης οφειλών, όπως οι πρώην Πρόεδροι ή όσοι έχουν 

συνταξιοδοτηθεί και δεν ασκούν πλέον ελεύθερο επάγγελμα αποφασίστηκε να συμπεριλαμβάνονται 

στη λίστα των αποδεκτών ενημερωτικών mails (newsletters) 

9. Σχετικά με πρόσκληση στο 2ο Συνέδριο της Ελληνικής Εταιρείας Περιβαλλοντικής και Κλιματικής 

Ιατρικής δεν αποφασίζεται ακόμη εάν θα συμμετάσχει κάποιο Μέλος, μέχρι να μας ενημερώσουν για 

τις ημερομηνίες διεξαγωγής, καθώς για το Νοέμβριο έχουν ήδη προγραμματιστεί τα ΜΜΡ της ΕΡΕ-

ΕΠΕΡΕ. 

10. Αίτημα κ. Π. Βουνοτρυπίδη για χορήγηση αιγίδας της ΕΡΕ στην Ημερίδα με θέμα: «Ο Πόνος στα 

Ρευματικά Νοσήματα», το Σάββατο 08 Μαρτίου 2025, στο Τελλόγλειο Ίδρυμα Τεχνών του 

Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης, που διοργανώνεται από το Ρευματολογικό Τμήμα του 

424 Γενικού Στρατιωτικού Νοσοκομείου σε συνεργασία με την Επιστημονική Ένωση Υγειονομικών 

Ενόπλων Δυνάμεων (Ε.Ε.Υ.Ε.Δ) 

11. Σχετικά με την ανανέωση σύμβασης MJR αποφασίστηκε να παραμείνει η σύμβαση ως έχει (μετά από 

σχετική συζήτηση που έγινε με τον κ. Δημητρούλα), σε περίπτωση αλλαγών κάποιων όρων αυτής το 

Δ.Σ. θα υποστηρίξει ό,τι αποφασιστεί από τη Συντακτική Επιτροπή του περιοδικού 

12. Έγκριση των αιτήσεων των κ.κ. Χρήστου Γεωργακόπουλου και  Γεωργίας Μπαΐλη (Επικουρικών μελών 

της ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ έως σήμερα) για την ένταξη τους στα Τακτικά Μέλη, καθώς έχουν καταθέσει τον τίτλο 

ειδικότητας. 

13. ΛΟΙΠΑ ΘΕΜΑΤΑ  

Α)Ο κ. Φανουριάκης έθεσε ένα ζήτημα που αφορά πιθανή υποτροφία της ΕΡΕ-ΕΠΕΡΕ για 

ειδικευόμενη του Αττικού νοσοκομείου που θα λείψει με εκπαιδευτική άδεια εγκεκριμένη από το 

ΚΕΣΥ σε Κέντρο των ΗΠΑ εντός του 2025 (δλδ πριν την περίοδο προκήρυξης των υποτροφιών). Η 

εισήγηση του Δ.Σ. είναι θετική. 

Β)Ο κ. Ζησόπουλος ενημέρωσε για τα θέματα καμπάνιας και διάφορες επαφές που έχει κάνει με 

διάφορους αθλητικούς φορείς. 

 
 

Επόμενη συνεδρίαση 21 Μαρτίου, ώρα 14.00 
  
 
  


